
Referat af bestyrelsesmøde i DKeF, 
Den 25. februar 2024 kl. 10 – 16 i Nyborg 

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Bjarne Petersen, Thomas Jensen og 

Svend Jørgensen 

 

Niklas L. Rejnstrup deltager online under eget punkt 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Formanden Marita 

Geinitz 

-Opfølgning på temperaturmøde 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Guide til beskrivelse af udvalgs 

funktioner (bilag fra Torben) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Varsling af årsmøde 

 

 

 

 

-Opfølgning på valg 

 

 

 

Det var et godt temperaturmøde, men 

vil vi stadig gerne have flere deltagere. 

Næste gang skal vi have linket ud til 

medlemmerne, så alle har mulighed for 

at logge på.  

 

Samtidig kunne vi godt tænke os noget 

mere dialog med klubberne på mødet. 

 

Der sendes reminder ud om opgaven til 

alle udvalg / deltagere.  

 

LOA har allerede udfyldt. Bestyrelsen 

ønsker at de andre udvalg får det ud-

fyldt inden den 8. juni 2024 til næste 

weekendmøde.  

 

Katja kontakter de enkelte udvalg og 

tilbyder dem at holde et onlinemøde, 

for at fremskynde processen med afkla-

ring af hjælp til opgaver. 

 

Katja laver et udkast for bestyrelsen, 

som bestyrelsen kan godkende eller 

kommenterer på kommende bestyrel-

sesmøde.  

 

Er sendt ud til alle klubber.  

 

Marita rykker for svar til dirigentrollen. 

 

 

Kassererposten er stadig åben. Vi efter-

lyser emner til posten. 

 

Vi afventer svar fra Ole Scott Rasmus-

sen vedrørende ungdom 

 

 

Katja og Tho-

mas følger op. 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marita følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

Niklas taler 

med Ole 

 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EZBCeJOXXitIkv9nRQjZnuwBGZO_CEDSJt3H3UKUeVBLUw?e=MX2a9R
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EZBCeJOXXitIkv9nRQjZnuwBGZO_CEDSJt3H3UKUeVBLUw?e=MX2a9R


 

Der skal findes en banekonsulent, selv 

om vedkommende ikke skal udpeges på 

årsmødet. 

Bestyrelsen 

spørger aktu-

elle emner 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 2. Næstformand og kas-

sér Niklas Rejnstrup 

Årsmøde: 

-Tilrettet handleplan årsmøde (bi-

lag) 

 

 

-DKeF love 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Regnskab / årsmappe 

 

 

 

 

-Anerkendelse af frivillige i forbin-

delse med årsmødet 

 

 

 

-Status IKC 

 

 

 

-Årsmøde ankomst/overnatning 

 

 

 

 

Handleplanen er tilrettet og ligger til-

gængelig i Sharepoint. 

 

 

DKeF love er set igennem af LOA. De er 

enige i bestyrelsens rettelser og derfor 

tages forslaget med til årsmødet.  

 

LOA foreslår stillingsbetegnelser for 

både bestyrelse og udvalg der er til-

gængelig i forretningsorden og hjem-

meside. 

 

 

 

Regnskabet blev gennemgået og er ef-

terfølgende sendt ud til godkendelse og 

alle bedes skrive under.   

 

 

Det blev besluttet hvilken anerkendelse 

de frivillige skal have i forbindelse med 

årsmødet.  

 

Det går stille og roligt frem med samar-

bejdet og det skal nok blive godt.  

 

 

Marianne, Michael, Svend og Bjarne 

skal bruge overnatning lørdag til års-

mødet. Vi mødes kl. 15.00.  

 

 

 

 

 

 

 

Katja klargør 

bestyrelsens 

forslag 

 

Hvert enkelt 

udvalg har en 

opgave, der 

tages op den 

8. juni 

 

 

Alle bedes 

skrive under 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op 



 

 

 

 

-Ny organisering vedr. Frivillighed  

 

 

 

-Indkomne forslag fra NK 

 

Katja deltager men behøver ikke over-

natning 

 

Emnet blev kort berørt, men på grund 

af emnets omfang blev det besluttet, at 

vi afsætter tid til drøftelse den 17.03.24 

i stedet for efter oplæg fra Katja. 

 

Bestyrelsen drøftede hvorvidt det er et 

forslag til årsmødet eller et anliggende 

for turneringsudvalget.  

Katja kontakter DIF jura og efterføl-

gende LOA for afklaring. 

 

 

 

 

Katja laver 

oplæg 

 

 

 

Katja følger 

op 

Pkt. 3. Næstformand Marianne 

Jensen 

-SWOT-proces på årsmødet 

 

 

 

 

 

-Tanker om Åbent Hus 2024 

 

 

 

-Sønderborg projekt 

 

 

 

 

 

 

 

 

-60+ Odense 

 

 

 

Vi har valgt at bruge mentimeter.dk for 

at få alle til at byde ind på SWOT. Vi 

forventer at næsten alle har en smart-

phone, så det bliver rimeligt effektivt at 

byde ind på SWOT. 

   

Der bliver lavet lokale workshops for at 

støtte op om klubberne og så bliver der 

snart sendt invitation ud til klubberne.  

 

Der kører Åbent Skole i kommende må-

neder og alle 4 klubber vil gerne del-

tage. Derudover er der nu hul igennem 

til kommunen og det ser ud til at vi kan 

komme ret hurtigt i gang, hvis vi ikke 

laver ansøgningen overstige 50.000 kr. 

Der er møde i gruppen mandag den 

26.02 

 

Projektet er i fuld gang og der er af-

holdt 2 venskabsbesøg ud af 6 plan-

lagte. Vi forsøger at finde ud af, hvad 

der skal til for at klubberne tager på 

besøg hos hinanden. 

 

 

Katja og Mari-

anne 

 

 

 

 

Katja og Mari-

anne 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

 

 

Pkt. 4. Thomas Jensen 

-Kommunikationsplan for årsmø-

det 

Kommunikationsplan 

 

-Årets klub/ildsjæl 

 

 

 

 

-Optimering af hjemmeside 

-Digital annoncering   

-Kampagne Odense 

TV2 play 

Kampagne tilbud 

 

 

Der var ingen kommentarer til planen, 

der bliver effektueret. 

 

 

Begge dele er sendt ud til klubberne og 

sidste frist er 31. marts. Der laves et 

ekstraordinært bestyrelsesmøde, hvor 

der bliver taget stilling til begge ting.  

 

Vi skal optimere cookies og google ana-

lytics. Lasse Wittendorf giver et godt til-

bud, hvori der er inkluderet et årligt 

abonnement.  

Bestyrelsen godkendte initiativet.  

 

  

Thomas følger 

op. 

 

 

Begge dele er 

sendt ud. 

 

 

 

Thomas følger 

op. 

 

 

 

 

https://documentcloud.adobe.com/spodintegration/index.html?locale=da-dk
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-Diskussion vedr. Classic 

-Classic Eliteprogram 

 

De reklamevideoer vi har lavet sammen 

med DIF i det seneste år, bliver kortet 

ned til mindre klip og bruges som ud-

gangspunkt. 

  

Thomas gennemgik økonomien og be-

styrelsens skal derefter tage stilling til, 

om det skal sættes i gang.  

Bestyrelsen bakker op om forslaget. 

 

Lasse har efterfølgende kontaktet Tho-

mas og fortalt at de er i dialog med TV2 

og DKeF kan blive koblet på et nyt til-

tag med TV2 Play. Det skal være i en 

stor by fordi de gerne vil segmentere 

geografisk og ud fra adfærd og de 

gerne vil op i skala med visninger.   

 

Bestyrelsen bakkede op om dette også.  

 

 

Bestyrelsen drøftede de to oplæg og 

besluttede, at Eliteudvalget skal ar-

bejde videre med oplægget. Det er fint 

med et talentudviklingsprogram i Clas-

sic, for at fremme sporten på eliteplan.  

 

Eliteudvalget skal have begge oplæg til 

drøftelse.  

 

 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

Thomas kon-

takter Eliteud-

valget 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 5. Svend Jørgensen  

-Dommerkurser Bohle og Classic 

-Ny banekonsulent? 

 

 

Svend har modtaget et oplæg til dom-

merkursus i classic. Bestyrelsen drøf-

tede oplægget og besluttet, at Svend 

går videre med oplægget. Bestyrelsen 

ser gerne, at der kommer minimum 5 

deltagere til kurset.  

 

Reminder ud til bohle kursus i kom-

mende uge. 

 

Der har været vandskade på Lyngbys 

baner igen. Der er sat en banekonsu-

lent på sagen.    

 

Vedrørende kegler i GMC, så er der sta-

dig ikke kommet nye kegler. De har 

fået dispensation til at spille på banerne 

i år, men hvad gør vi fremadrettet? 

Københavns kegle union skal kontakte 

GMC og rykke for et svar, som DkeF 

har sendt til GMC og som GMC ikke har 

reageret på.  

 

Svend går vi-

dere med op-

lægget 

 

 

 

 

Katja sender 

reminder 

 

Svend følger 

op. 

 

 

Svend følger 

op. 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EQPX6neFqe9LmzJBky3ln0IBK9M9MQyi3uwK9V5CI56-9w?e=n37c6A


 

Det er ikke DKeF der står for vedlige-

hold på nogen baner overhovedet.   

Pkt. 6. Michael Zimmermann 

-DM Medaljer / TU 

 

 

 

-Eliteudvalg. VM 2024 bilag 

 

 

 

 

-3 bane turnering 

 

Der er kommet medaljer til de lokale 

mesterskaber og der er ligeledes kom-

met DIF medaljer. 

 

Bestyrelsen drøftede oplægget vedrø-

rende rejsen og bestyrelsen mener, at 

det skal gøres, så det er praktisk mu-

ligt.  

 

Turnering til internationalt 3 banespil 

blev kort gennemgået.  

 

Generelt, er der hverken egenbetaling 

for spillere, holdledere og dommere, 

hvis de er udtaget. 

 

Vi skal have landskamp og EM Frankrig 

ind i aktivitetskalenderen.  

 

Det eliteprogram der ligger på hjemme-

siden trænger til at blive set igennem. 

Michael beder eliteudvalget om at gen-

nemgå det. Det skal sendes til Katja 

der lægger det på hjemmesiden. 

 

EM i 2024 er i Frankrig 

EM i 2025 er i Danmark 

EM i 2026 er i Schweiz 

 

 

 

 

 

Michael giver 

besked videre 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

Michael følger 

op. 

 

 

 

 

Katja sætter 

det i aktivi-

tets-kalender 

Pkt. 7. Bjarne Petersen 

-Instruktørkursus 

 

 

 

 

-Familiestævne 

 

 

Der blev afholdt instruktørkursus den 

19.02.24 med 6 deltagere. Vi forventer 

at udbyde et kursus igen indenfor nær-

meste fremtid.  

 

Der etableres familiestævne efter be-

hov. 

 

 

Pkt. 8. Katja Bødtger 

-Selvevalueringsskema 2023 DIF 

-Kegleportalen / CFR-tal 

 

 

DIF udsender hvert halve år et spørge-

skema til selvevaluering af forbundets 

strategi. Bestyrelsen udfyldte selv eva-

luering for 2023 online.  

 

Katja drøfter økonomi med Niklas. 

 

Katja meddelte, at alle klubber har ind-

berettet CFR tal og at vi er ved at fore-

tage kvalitetssikring, der er påkrævet i 

forhold til revisionen.  

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 

 

 

 

Pkt. 9. Næste møde 17. marts 2024 Online  

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/ESnLm0wOtzpLgOlmArwRJLUBD-0CQLQUq4eqsZN0Q4I57Q?e=ZdybEM


  

Ekstramøde 7. april 2024 kl. 19-20  

Pkt. 10. Eventuelt 

 

  

 


